
 

 

 

 

Tarnów, 23 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.199.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XII sesji Rady Miejskiej 19 grudnia 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Grażyna Barwacz złożyła następujące 
wnioski: 

1. Powierzchnia parkingu znajdującego się po prawej stronie dworca kolejowego jest zrujnowana.  
Radna zwróciła uwagę, że ruch na tym parkingu powinien być w tej chwili ograniczony zarówno dla 
ruchu pieszych, jak i samochodów. Problem ten pojawił się w momencie, kiedy został zlikwidowany 
dworzec dla autobusów i przeniosły się one w dużej części na teren tego parkingu. Radna 
niejednokrotnie wysłuchiwała skarg zarówno pieszych, jak i kierowców odnoszących się do stanu 
nawierzchni tego parkingu. Zawnioskowała o zwrócenie się do instytucji, która zajmuje się 
nieruchomościami dworca o jak najszybsze podjęcie prac naprawczych.  

2. Poprosiła zarówno radnych jak i władze miasta, aby wykorzystać wszelkie możliwości i znajomości 
m.in. z posłami, aby stworzyć dodatkową stację kolejową przy Szpitalu Wojewódzkim im. Św. 
Łukasza. Byłoby to dużym ułatwieniem dla osób dojeżdżających do pracy w szpitalu oraz rodzin 
osób chorych. Odciążyłoby to również ruch na ulicach Tarnowa i zmniejszyło problem  
z dostępnością do miejsc parkingowych. 
 

 

 


